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A  verespataki  ciántechnológiás  bányaberuházások  ügyében  Románia  szenátusa,  beleértve  az
RMDSZ hat szenátorát, október 23-án 66 igenlő szavazattal elfogadta a védett természeti terület
határainak  módosítására  vonatkozó  tervezetet,  ezen  belül  az  ott  található  altalajkincsek
kibányászását.

Mint ismeretes, Soós Sándor, a Néppárt országos alelnöke nyílt levélben szólalt fel az ügy kapcsán,
kifejezve abbéli reményét, hogy a szenátusi frakcióval ellentétben, az RMDSZ képviselőházi tagjai
bölcsebb döntést  hoznak,  és  megakadályozzák a  verespataki  bányaberuházás  megvalósulását.
November 21-én az RMDSZ képviselőházi frakciója végül meghozta döntését: abban az esetben
tudják  támogatni  a  Natura  2000-es  besorolású  területek  szabályozására  vonatkozó
törvénymódosítást,  amennyiben  a  szaktárca  hatástanulmányt  készít  azokról  a  bányákról  és
településekről, ahol elindulhatna az altalajkincsek kitermelése.

Soós  Sándor  üdvözli  az  RMDSZ  képviselőházi  frakciójának  fellépését,  mondván:  „Verespatak
ügyében kevés esetben született olyan döntés, amely a közösséget szolgálná, ám a RMDSZ-es
frakció  döntése  részlegesen  bizonyítja,  hogy  meghallgatásra  találhat  a  többség  tüntetőleges
véleménye  a  multinacionális  vállalat  környezetszennyező  tevékenysége  kapcsán.”  A  Néppárt
országos alelnöke kihangsúlyozta: „Konstruktív ellenzékként az a feladatunk, hogy bíráljuk a rossz
döntéseket, ugyanakkor a jó döntéseket üdvözöljük és támogassuk.”
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